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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 10. 

 

2024.gada 22.maijs 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.  

Domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Izglītības, kultūras un spota pārvaldes vadītājas vietniece Aija Āre, kultūras darba vadītājs Ēriks 

Laime-Babris, izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa; 

Baldones sporta kompleksa vadītājs Edgars Brigmanis; 

Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas vadītāja Diāna Virse. 

Pieaicinātā persona – biedrības “Mežinieku apkaimes attīstībai” pārstāve  Līga Broduža. 

 

Darba kārtība 

1. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu “Ķekavas Mūzikas skola” un 

“Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un 

maksas pakalpojumu cenrādī;  

2. Par sadarbības līguma slēgšanu par atbalsta programmas “Neformālās izglītības pasākumi,  

t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem” īstenošanu;  

3. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” 

maksas pakalpojumu cenrādī;  

4. Komitejas atzinums - Par finansējuma piešķiršanu Jāņa Dūmiņa biedrībai. 

Piebalsotais jautājums  

5. Par pasākumiem un aktivitātēm, biedrība Mežinieku apkaimes attīstībai.  

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska, viņa piedāvā papildināt darba kārtību ar vienu 

jautājumu un vienu jautājumu izslēgt, sniedz skaidrojumu par iemesliem. Romanovska iesniedz 

attiecīgus priekšlikumus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Romanovska, Rasnace. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Izslēgt no DK 5.informatīvo jautājumu par Vanagkalna estrādes nomu, jo noslēgts līgums, 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2.priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Lūdzu pievienot darba kārtībai jautājumu - Par pasākumiem un aktivitātēm, biedrība 

Mežinieku apkaimes attīstībai, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Darba kārtību sakārto atbilstoši priekšlikumiem un Romanovska aicina apstiprināt koriģēto darba 

kārtību. 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 22.maija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu “Ķekavas Mūzikas 

skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) 

mācību maksas un maksas pakalpojumu cenrādī 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:06:24) 

Par jautājumu ziņo Aija Āre - 9.maijā saņemts Baldones mūzikas skolas direktores iesniegums ar 

lūgumu veikt grozījumus mācību maksas un maksas pakalpojumu cenrādī, kas apstiprināts  šā 

gada 24.janvārī. Sagatavots lēmuma projekts par grozījumu veikšanu cenrādī, papildinot to ar 

vienu punktu par instrumenta nomas maksu, kas līdz šim cenrādī nebija iekļauts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Āre, Zvaigzne, Ceļmalnieks, Virse, Romanovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu “Ķekavas Mūzikas skola” 

un “Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) mācību 

maksas un maksas pakalpojumu cenrādī”, 

 

 

 

 



 

 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. Par sadarbības līguma slēgšanu par atbalsta programmas “Neformālās izglītības 

pasākumi,  t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem” 

īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:16:38) 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa - Sagatavots lēmuma projekts par atbalsta programmas 

īstenošanu ar mērķi sniegt atbalstu neformālās izglītības pasākumu nodrošināšanai, t.sk., latviešu 

valodas apguvei, Ukrainas bērniem 5 - 18 gadu vecumā. Programmas īstenošanai Ķekavas 

novada pašvaldībai piešķirts finansējums 10 395 euro un programmā šogad iesaistīsies 35 bērni. 

Līdzīgu programmu pašvaldība īstenoja arī pagājušajā gadā, tāpēc pašvaldību aicināja ņemt 

dalību arī šogad. Lai saņemtu finansējumu, jāslēdz sadarbības līgums, kurš jāapstiprina domei.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par sadarbības līguma slēgšanu par atbalsta programmas “Neformālās izglītības 

pasākumi,  t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem” īstenošanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

3. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta 

centrs” maksas pakalpojumu cenrādī 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:19:29) 

Par jautājumu ziņo Edgars Brigmanis - 13.martā apstiprināts Ķekavas sporta centra cenrādis, bet 

attiecībā uz Baldones sporta kompleksu ieviesusies kļūda, tāpēc sagatavoti grozījumi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Brigmanis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” 

maksas pakalpojumu cenrādī”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

4. Par finansējuma piešķiršanu Jāņa Dūmiņa biedrībai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:23:18) 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris - 2.maijā saņemts iesniegums no Jāņa Dūmiņa biedrības 

ar lūgumu piešķirt  finansiālu atbalstu pasākumam 8.jūnijā Baldonē Vanagkalnu estrādē. 

Pasākumā plānots, ka piedalīsies ap 700 dalībnieki, tai skaidā dalībnieki no novada kultūras 

centriem. Šis būs novada mēroga pasākums, jo to apmeklēt varētu visi novada iedzīvotāji un 

apmeklētāju skaits varētu pārsniegt 2000 cilvēku. Lai sniegtu finansiālu atbalstu, tad jāizmato 

pašvaldības saistošo noteikumu normas, kas ļautu piešķirt biedrībai līdz 3000 euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Laime-Babris, Rasnace, Romanovska, Ceļmalnieks, Zvaigzne, 

Žilko. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 14:55 līdz plkst.15:05. 

Romanovska atsāk komitejas sēdi. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Romanovska, Zvaigzne, Rasnace, Laime-Babris. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska  aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Komitejas atzinums: balstoties uz Saistošajiem noteikumiem Nr.25/2023 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu un naudas balvām”, noteikumu 

9. punktā noteikts, ka finansējumu juridiskas vai fiziskas personas var saņem reizi kārējā 

budžeta ietvaros, kā arī 10. punktā noteikts, ka kultūras un mākslas projektiem tiek ievērota 

finansiālā atbalsta samērība - kultūras un mākslas projektiem līdz EUR 3000,00 (trīs 

tūkstoši euro). 

Piešķirt biedrībai 3000,00 EUR  filmēšanai un montāžai, atbilstoši tāmē norādītajai summai. 

Atbildība par atzinuma izpildi, līguma slēgšanu un biedrības  atskaitēm ir IKS Pārvaldes 

kompetencē. 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace), 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 



 

 

Piebalsotais jautājums 
 

5. Par pasākumiem un aktivitātēm, biedrība Mežinieku apkaimes attīstībai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:48:50) 

Romanovska atgādina, ka jautājums tika atlikts un šobrīd to komitejā skata otrreiz. 

Par jautājumu ziņo Aija Āre – viņa informē, ka šajā laikā sazinājusies ar biedrību, lai saņemtu 

vairāk informācijas par pasākumiem, kuri minēti iesniegumā. Pēc saziņas viņi secinājuši, ka tie ir 

kultūrizglītojoši pasākumi klasisko laviešu tradīciju izzināšanai, latviešu dzīvesziņu mācīšanās, lai 

cilvēki iemācītos svinēt šos svētkus un pēc tam šīs zināšanas pielietot savos godos. 

Romanovska norāda, ka materiāliem pievienots Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes atzinums, 

kurā viņi iesaka atbalstīt biedrību. Tie būs Jāņu svinēšana un Miķeldienu svinības. 

Biedrības pārstāve Līga Broduža stāsta par bijušajiem un paredzamajiem pasākumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Broduža, Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Ineta Romanovska 

Komitejas atzinums: pamatojoties uz SN Nr.25/2023 “Par Ķekavas novada pašvaldības 

kultūras un mākslas finansiālo atbalstu un naudas balvām” 10.punktu, kas  paredz atbalstu 

kultūras un mākslas projektu realizēšanai, piešķirt 1500, - euro aktivitāšu “Jāņu svinības 

Mežinieku apkaimē” (600,- euro) un “Miķeļdiena Mežinieku apkaimē” (900,- euro) 

pasākumu realizēšanai. 

Par Komitejas atzinuma izpildi, līguma slēgšanu un atskaišu kontroli atbildīga ir IKS 

Pārvalde. 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:23 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


